

<h2>Avis de Modification Produit</h2> <h3><i>Product Change Notification</i></h3>		Référence / Reference PCN 115269 (N° Avis Evolution)	
		Nb de pages / <i>Nb of pages</i> 1	Date de Diffusion / <i>Issue Date</i> Juin 2008 <i>June 2008</i>
Familles Produit / <i>Product Ranges</i>	HE 801, HE804 and HE807 SERIES	Références Concernées / <i>Part Numbers</i> <i>Concerned</i>	Toutes références standard / <i>All standard part</i> <i>numbers</i>
Origine / Origin	Amphenol Socapex France	Diffusion / <i>Distribution</i>	Tous clients / <i>All customers</i>

Sujet / Subject

Dans un souci permanent d'amélioration de la qualité des produits livrés par Amphenol Socapex, nous avons le plaisir de vous annoncer le lancement d'un nouvel emballage pour **les connecteurs et les accessoires HE 801, HE 804 et HE 807**. Cet emballage a été développé pour assurer une protection optimum de nos connecteurs **contre les chocs et la poussière lors des opérations de manutention**.

*In a permanent way of quality improvement of the products delivered by Amphenol Socapex, we has the pleasure to announce you the launch of a new packing for **the HE 801, HE 804 and HE 807 connectors and accessories**. This packing has developed to ensure an optimum protection of our connectors **against the shocks and dust during the operations of handling**.*

Modification / Nature of Change

Les plateaux collectifs sont remplacés par **des boîtes individuelles**.

*The collective packing are replaced by **a individuals packing box**.*

Ancien emballage
Old packing



Nouvel emballage
New packing



Date d'application / Implementation Date

Cette évolution se fera progressivement, les deux types d'emballage seront utilisés durant les prochains mois.

Please note that this evolution will be made gradually, the both types will be used during the next months.

APPROBATIONS / Approvals

Engineering	Matthieu Tagand	Marketing	Olivier Gavard
Quality	Lionel Laurence	Manufacturing	Christel Jullian